



LINVEST RESEARCH
Market Newsletter

Nov 7, 2017

Bullish on Aurora Cannabis (ACB.TO or ACBFF in U.S OTC: \$2.82)

While we have seen the prices of \$WEED.TO (\$TWMJF in U.S OTC) and \$LEAF. TO (\$MEDFF) skyrocket lately, the price of \$ACB.TO (ACBFF) is possibly testing its previous high of \$2.96. The price of ACBFF has climbed about 879% since it was traded at 0.32 on July 28, 2016. We won't think marijuana will be as hot as Bitcoin, but we can see the potential of marijuana's unlimited future in the market because it has been widely used not only as recreational drug but also in skin care products, medical treatments, and as an additive in Liquor.

当我们仰望着几只在加拿大交易的 WEED.TO 和 LEAF.TO 和他们在美国交易的代码分别为:TWMJF in U.S OTC 和 MEDFF in U.S OTC 的价格在空中飞扬的时候，加拿大的一只大麻股，在加拿大交易的代码是 ACB.TO 和其在着美国 OTC 交易的代码：ACBFF 的价格也正在突破该股票的前期高位\$2.96 美元。该股票从 2016 年 7 月 28 日的每股\$0.32 到现在写稿的价格\$3.03/股，一共上涨了约 879%.我们在这不说到大麻股是下一个象比特币一样的疯狂，但是由于大麻不仅用于娱乐而且广泛用于在护肤美容，医疗以及酒业里添加成分，大麻的市场前途无限的。





Disclaimer: The opinions and projections contained herein are those of Linvest Research, its principals, associates and employees (“the researchers”) and are subject to change without notice. The information contained herein has been obtained from sources that we believe to be reliable but cannot guarantee its accuracy or completeness. This report is not and under no circumstances is to be construed as an offer to sell or the solicitation of an offer to buy any securities. This report is furnished on the basis and understanding that “the researchers” are to be under no responsibility or liability whatsoever in respect thereof. “The researchers” may, from time to time, buy, own or sell securities mentioned herein.

免责声明：以上报告的推断属我们领先投资研究所有，若有变更不在另行通知，领先投资研究人员相信信息来源是可靠的，但不保证其精确性。我们本身有可能持有或参与卖买有所有我们提到的证券。该报告不是收取所报告公司的佣金而向读者倾销其股票的，我们对读者自行决定的股票的卖买损失不负任何责任。

